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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsen 

Plats och tid: 

Beslutande: 

Övriga 
närvarande: 

Utses att justera: 
Justeringens 
plats och tid: 

Sekreterare 

Ordförande 

Juste rare 

ANSLAGSBEVIS 

2021-01-12 

Kommunkontoret i Båstad, tisdagen den 12 januari 2021 kl. 09.00-12 .35. 

Johan Olsson Swanstein (M), Ordförande 
Ingela Stefansson (S), l:e vice ordförande, ej§ 11. Deltar på distans. 
Bo Wendt (BP), 2:e vice ordförande. Deltar på distans. 
Kerstin Gustafsson (M), ledamot. Deltar på distans. 
UlfJiewertz (M), ledamot. Deltar på distans. 
Gösta Sandgren (M), ledamot§§ 3-15. Deltar på distans. 
Thomas Nerd (S), ledamot. Deltar på distans. 
Birgitte Dahlin (L), ledamot. Deltar på distans. 
Inge Henriksson (BP), ledamot 
Hans Grönqvist (BP), ledamot. Deltar på distans. 
Claes Sjögren (BP), tjg. ers. för Carolin Gräbner (SD). Deltar på distans. 
Ebba Krumlinde (C), ledamot, tom§ 14. Deltar på distans. 
Uno Johansson (C), ledamot. Deltar på distans. 

Charlotte Rosenlund Sjövall, kommundirektör. 
Henrik Andersson, nämndsekreterare. 

Inge Henriksson. Ersättare: Bo Wendt. 

Kommunkontoret i Båstad, tisdagen den 19 januari 2021 kl. 15.00. 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Politiskt organ: 

Sammanträdesdatum: 

Anslaget är uppsatt: 

Förvaringsplats 
för protokollet: 

Underskrift 

Kommunstyrelsen 

2021-01-12 

Från och med 2021-01-20 till och med 2021-02-11 

Henrik Andersson 

Sida 

1av21 



IJil BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunstyrelsen 

Innehållsförteckning 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-01-12 

KS § 1 Dnr KS 000923/2020 - 900 
Val av justeringsperson 

KS § 2 Dnr KS 000924/2020 - 900 
Godkännande av dagordningen 

KS § 3 Dnr KS 000798/2020 - 900 
Informationsärenden 

KS § 4 Dnr KS 000896/2020 - 300 
Svar på remiss från NVSKK (Nordvästra Skånes kustvattenkommitte) om höjd avgift 

KS § 5 Dnr KS 000902/2020 - 200 
Uppskov med ansökan om bygglov, exploateringsavtal med option för Sunnan 10 m.fl. 

KS § 6 Dnr KS 000814/2020 - 907 
Bidragsansökan från Grevie GIK till padelhall 

KS§7 DnrKS000668/2020-905 
Begäran från Torekov Båtsällskap (TBSS) om minslming av arrendeavgift 

KS § 8 Dnr KS 000892/2020 - 700 
Intern kontrollplan för kommunstyrelsens socialutskott 2021 

KS § 9 Dnr KS 000898/2020 - 900 
Intern kontrollplan för kommunstyrelsen 2021 

KS § 10 Dnr KS 000456/2020 - 412 
Ändring av aktieägaravtal avseende Ängelholm Helsingborgs flygplats Holding AB 

KS § 11 Dnr KS 000926/2020 - 900 
Kommunstyrelsens beslutslogg 

KS § 12 Dnr KS 000880/2019 - 900 
Delgivningar 

KS § 13 Dnr KS 000887 /2019 - 900 
Anmälda delegationsbeslut 

KS § 14 Dnr KS 000026/2021- 500 
Väckt ärende - Översyn av VA-taxan för verksamheter 

KS § 15 Dnr KS 000888/2020 - 700 
Ansökan om vårdnadsöverflytt enligt 6 kap 8 § Föräldrabalken (FB) 

Sida 

2 av 21 

Justerandes signaturer Utdragsbestvrkande 

V 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 3 av 21 

KS § 1 DnrKS000923/2020-900 

Val av justeringsperson 

Beslut Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Till att justera dagens protokoll väljs Inge Henriksson (BP). 

2. Till ersättare för justeringspersonen väljs Bo Wendt (BP). 

3. Protokolljusteringen äger rum tisdagen den 19 januari 2021kl.15.00. 

Beskrivning av ärendet Kommunstyrelsens protokoll ska justeras av en person utöver ordföranden. 
För justeringspersonen ska det utses en ersättare. Justeringen ska ske samtidigt 
av ordföranden och justeringspersonen på dag och tid som styrelsen beslutar 
vid varje sammanträde. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



IJlJ BÅSTADS 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

2021-01-12 4av21 

KS § 2 DnrKS000924/2020-900 

Godkännande av dagordningen 

Kommunstyrelsen beslutar: 

Dagordningen godkänns med följande ändringar och tillägg: 

Svar på granskning av kommunens krishantering utgår som ärende och tas 
istället upp som en informationspunkt idag. Ärendet behandlas formellt vid 
nästkommande tillfälle. 

Johan Olsson Swanstein (M) väcker ett nytt ärende: Översyn av VA-taxan för 
verksamheter. 

Hans Grönqvist (BP) ställer en fråga om pandemins påverkan på hel tidsresan: 
Johan Olsson Swanstein (M) svarar att informationen inte kan presenteras 
idag men skickas ut från förvaltningen skriftligen vid ett senare tillfälle. 

Bo Wendt (BP): Angående ny tidtabell med indragna insatståg i rusningstrafik 
i strid med de nedskärningar som Skånetrafiken flaggat för. Johan Olsson 
Swanstein (M) svarar att förvaltningen tittar på detta och att han förmedlar 
det vidare till Skånetrafiken. 

Thomas Nerd (S) ställer en fråga om väckt ärende från utbildningsnämnden: 
Frågan tas upp idag i samband med delgivningsärendet. 

Uno Johansson (C) ställer en fråga om medborgarlöfte mellan Polisen och 
Båstads kommun: Frågan tas upp idag i samband med Polisens 
informationsärende. 

Claes Sjögren (BP) ställer en fråga om senaste nytt i flygplatsärendet. 
Frågan tas upp idag under informationsärendena. 

Beskrivning av ärendet Enligt kommunstyrelsens reglemente åligger det ordföranden att ansvara för 
styrelsens möten och dagordningen till sammanträdena. Dagordningen sätts 
samman av sekreteraren och godkänns av ordföranden före utskick. 
Kommunstyrelsen har att ta ställning till om dagordningen för dagens 
sammanträde kan godkännas. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 5 av 21 

KS § 3 Dnr KS 000798/2020 - 900 

I nformationsärenden 

Beslut Kommunstyrelsen beslutar: 

Informationen redovisas och läggs till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet Till detta sammanträde redovisas följande information: 

a). Polisen informerar (Axel Johansson). Även Christofer Thoren deltar under 
denna informationspunkt. 

b). NSR informerar om nya återvinningstjänsten (Cecilia Holmblad). 

c). Kommundirektören informerar (Charlotte Rosenlund Sjövall). 

d) . Coronavirusets smittspridning: Kort lägesrapport (Christofer Thoren). 

e). Svar på granskning av kommunens krishantering (Christofer Thoren) . Utgår 
som ärende idag och tas istället upp som en informationspunkt. Ärendet 
behandlas formellt vid nästkommande tillfälle. 

f). Hans Grönqvist (BP) ställer en fråga om pandemins påverkan på 
hel tidsresan: Johan Olsson Swanstein (M) svarar att informationen inte kan 
presenteras idag men skickas ut från förvaltningen skriftligen vid ett senare 
tillfälle. 

g). Bo Wendt (BP): Angående ny tidtabell med indragna insatståg i 
rusningstrafik i strid med de nedskärningar som Skånetrafiken flaggat för. 
Johan Olsson Swanstein (M) svarar att förvaltningen tittar på detta och att 
han förmedlar det vidare till Skånetrafiken. 

h) . Senaste nytt i flygplatsärendet. Claes Sjögren (BP) ställer frågan, 
Johan Olsson Swanstein (M) svarar. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträd esdatu m Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

2021-01-12 

KS §4 Dnr KS 000896/2020 - 300 

Svar på remiss från NVSKK (Nordvästra Skånes 
kustvattenkommitte) om höjd avgift 

Kommunstyrelsen beslutar: 

Kommunstyrelsen lämnar följande svar till styrelsen i Nordvästskånes 
kustvattenkommitte: 

6 av 21 

- Provtagningen enligt kontrollprogrammet ger värdefull data om havets status 
i Skälderviken och i södra Laholmsbukten. 
- Båstads kommun motsätter sig den föreslagna kostnadsökningen och vill att 
styrelsen anpassar provtagningens omfattning till vad som ryms inom befintlig 
budget. 
- Båstads kommun vill att styrelsen undersöker möjligheten att kommunerna 
upphör med provtagningen och överlämnar ansvaret till staten när nuvarande 
kontrollprogram upphör 2024. 

Protokollsanteckning Vidare så anser kommunstyrelsen att kommitten är en för liten organisation 
och vi har genom åren framfört behovet av samarbete med Halland för en mer 
effektiv organisation som geografiskt skulle sträcka sig från Kullaberg till 
gränsen Halland/Bohuslän. 

Beskrivning av ärendet Styrelsen i Nordvästskånes kustvattenkommitte, NVSKK, har beslutat att skicka 
ut ett förslag till medlemmarna gällande justering av avgifterna till 
kontrollprogrammet. 2016 klubbades ett reviderat förslag av 
kontrollprogrammet igenom. December 2019 löpte första avtalstiden ut för 
kontrollprogrammet och man beslutade att upphandla samma kontrollprogram 
igen på 2 + 2 + 1 år. Det nya avtalet landade på en högre kostnad än tidigare 
avtal men rymdes inom budgeten för den första avtalsperioden 2020-2021. 

Underlag till beslutet Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadschef Roger Larsson 2020-12-08, med 
tillhörande bilaga. 

Forts. på nästa sida. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Förvaltningens och 
arbetsutskottets förslag 

Föredragande 

Yrkande 

Proposition 

2021-01-12 

Kommunstyrelsen lämnar följande svar till styrelsen i Nordvästskånes 
kustvattenkommitte: 

7 av 21 

- Provtagningen enligt kontrollprogrammet ger värdefull data om havets status 
i Skälderviken och i södra Laholmsbukten. 
- Båstads kommun motsätter sig den föreslagna kostnadsökningen och vill att 
styrelsen anpassar provtagningens omfattning till vad som ryms inom befintlig 
budget. 
- Båstads kommun vill att styrelsen undersöker möjligheten att kommunerna 
upphör med provtagningen och överlämnar ansvaret till staten när nuvarande 
kontrollprogram upphör 2024. 

Samhällsbyggnadschef Roger Larsson föredrar ärendet. 

Bo Wendt (BP) med bifall från Birgitte Dahlin (L), Ingela Stefansson (S), 
Kerstin Gustafsson (M) och Uno Johansson (C): Bifall med följande tillägg 
som protokollsanteckning i ärendet: Vidare så anser kommunstyrelsen 
att kommitten är en för liten organisation och vi har genom åren framfört 
behovet av samarbete med Halland för en mer effektiv organisation som 
geografiskt skulle sträcka sig från Kullaberg till gränsen Halland/Bohuslän. 

Ordföranden ställer proposition på yrkandet ovan och finner att 
kommunstyrelsen bifallit detta yrkande. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Samhällsbyggnad 

Datum 
2020-12-08 

Handläggare 
Roger Larsson 

Dnr 

Tjänsteskrivelse 

Kommunstyrelsen 

Svar på remiss - Förslag på uppräkning av medlemsavgifter i 
Nordvästskånes kustvattenkommitte, NVSKK, från 2021 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar följande svar till styrelsen i Nordvästskånes 
kustvattenkommitte: 

Provtagningen enligt kontrollprogrammet ger värdefull data om havets status i 
Skälderviken och i södra Laholmsbukten. 

1 (2) 

Båstads kommun motsätter sig den föreslagna kostnadsökningen och vill att styrelsen 
anpassar provtagningens omfattning till vad som ryms inom befintlig budget. 
Båstads kommun vill att styrelsen undersöker möjligheten att kommunerna upphör 
med provtagningen och överlämnar ansvaret till staten när nuvarande 
kontrollprogram upphör 2024. 

Sammanfattning 
Styrelsen i Nordvästskånes kustvattenkommitte, NVSKK, har beslutat att skicka ut ett 
förslag till medlemmarna gällande justering av avgifterna till kontrollprogrammet. 

2016 klubbades ett reviderat förslag av kontrollprogrammet igenom. December 2019 
löpte första avtalstiden ut för kontrollprogrammet och man beslutade att upphandla 
samma kontrollprogram igen på 2 + 2 + 1 år. Det nya avtalet landade på en högre kostnad 
än tidigare avtal men rymdes inom budgeten för den första avtalsperioden 2020-2021. 
Styrelsen beslutade därför att teckna avtal med konsult för recipientkontroll. 

För att kunna fullfölja hela avtalet fram till 2024 behöver intäkterna regleras. Styrelsen 
har därför tillsammans med årsstämman 2020 beslutat att ta fram förslag på hur 
organisationen ska få budgeten att gå ihop på sikt. 

Första steget är att gå ut med ett förslag till medlemmarna att ta ställning till. Förslaget 
grundas på hur kontrollavgifterna behöver regleras för att kunna fortsätta bedriva det 
kontrollprogram som årsstämman beslutat och har avtal på idag. Förslaget innehåller 
därför en justering av intäkterna för att täcka upp budgetunderskottet så att i:iuvarande 
avtal och kontrollprogram kan fullföljas. 

Båstads kommun 

Samhäl Is byggnad 

269 80 BÅSTAD 

Telefon: 0431-770 00 vx 

Plusgiro: 111111-1 

Org.nummer: 212000-0944 

samhallsbyggnad@bastad.se 

www.ba•t•d.~ ;;" )tl 



2 (2) 

Då regleringen är större än vad styrelsen och årsstämman känner sig ha mandat för 
skickar styrelsen därför ut förslaget till er medlemmar att ta del av och förankra på rätt 
nivå. 

NVSKK bedriver sedan 1994 ett samordnat recipientkontrollprogram i Skälderviken och 
södra Laholmsbukten. Avsikten är att kontrollprogrammet ska visa på hur tillrinningen från 
land påverkar havsmiljön i området samt ge en bild av status och utveckling över tid. 
Området har få verksamheter med direktutsläpp till området och den största påverkan sker 
genom tillrinning från land. 

Förvaltningens budget för 2021 är redan beslutad och något utrymme för omfördelningar 
inom ansvarsområdet finns inte. Förvaltningen har besparingskrav för 2021 och åren 
framöver. Varje förslag till utgiftsökning behöver därför noggrant analyseras för att 
undersöka om det är möjligt att istället göra ändringar i uppdragets relevans och 
omfattning. 

Inom NVSKK har styrelsen och årsstämman lyft frågan om det finns fler som borde vara med 
och dela kostnaderna. Detta då en del data används för den nationella statusklassningen av 
havsområdet enligt vattendirektivet. Samhällsbyggnad anser att det i första hand är ett 
statligt intresse och ansvar att samla in data för statusklassningen av havet. NVSKK bör ha 
en dialog med Vattenmyndigheterna och länsstyrelsernas vattendelegationer om inte staten 
bör ta över ansvaret för provtagningen. 

Miljöövervakning av havet är nödvändigt för att kunna bedöma och följa upp tillståndet i 
havsmiljön. Det kommunala ansvaret för miljöövervakning omfattar framförallt 
undersökning av påverkan från markanvändning, kommunala verksamheter och tekniska 
anläggningar. Det kan därför ifrågasättas om inte kommunens pengar kan göra större nytta 
genom miljöövervakning som utgår ifrån kommunens behov, till exempel övervakning av 
våra mindre vattendrag. 

Samhälls byggnad 

Roger Larsson 
samhällsbyggnadschef 

Samråd har skett med: 
miljöchef Michaela Sundström 

Bilagor: 
Förslag på uppräkning av medlemsavgifter i NVSKK från 2021, 14 oktober 2020 

Beslutet ska expedieras till: 
post@nvskk.se 
samhallsbyggnad@bastad.se 

Båstads kommun 

Samhällsbyggnad 
269 80 BÅSTAD 
Telefon: 0431-770 00 vx 
Plusgiro: 111111-1 
Org.nummer: 212000-0944 
samha llsbyggnad@bastad.se 
www.bastad.se rev 2016.11.24 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Samma nträdesdatu m Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

2021-01-12 

KS § S DnrKS000902/2020-200 

Uppskov med ansökan om bygglov, exploateringsavtal 
med option för Sunnan 10 m.fl. 

Kommunstyrelsen beslutar: 

8 av 21 

Medge Båstad Sunnan Fastighets AB uppskov om 6 månader avseende 
skyldighet att söka bygglov,§ 7.1 i exploateringsavtal med option för Sunnan 10 
m.fl., innebärande att exploatören istället för den 21 januari 2021 ska ha 
inkommit med ansökan om bygglov senast den 21juli2021. 

Beskrivning av ärendet Företrädare för Båstad Sunnan Fastighets AB har inkommit till teknik och 
service med en ansökan om uppskov från skyldigheten att; den 21 januari 2021 
ha ansökt om bygglov i enlighet med§ 7.1 i upprättat exploateringsavtal med 
option. Behovet av uppskov grundar sig i en pågående förhandling kring 
överlåtelse av bolaget Båstad Sunnan Fastighets AB. Exploatören önskar att 
tidpunkten för skyldigheten att ansöka om bygglov för hyresrätterna flyttas 
från den 21 januari 2021 till den 21juli2021, dvs 6 månader. 

Underlag till beslutet 

Förvaltningens och 
arbetsutskottets förslag 

Föredragande 

Teknik och service har berett ansökan och formulerat förevarande förslag till 
beslut med hänsyn till de fördelar som följer med en överlåtelse av Båstad 
Sunnan Fastighets AB till en aktör som har för avsikt att både bebygga området 
och överta de åtaganden som följer av upprättat exploateringsavtal. Kommunen 
och den aktör som slutligen bygger bostäder inom området har ett flertal 
praktiska frågor att hantera i ett utbyggnadsskede och med föreslaget uppskov 
ges parterna möjlighet att synkronisera projekteringen i vissa, kritiska delar, 
innan ansökan om bygglov görs. 

Tjänsteskrivelse från exploateringsingenjör Susanna Almqvist 2020-12-08, 
med tillhörande bilaga. 

Medge Båstad Sunnan Fastighets AB uppskov om 6 månader avseende 
skyldighet att söka bygglov, § 7.1 i exploateringsavtal med option för Sunnan 10 
m.fl., innebärande att exploatören istället för den 21 januari 2021 ska ha 
inkommit med ansökan om bygglov senast den 21 juli 2021. 

Exploateringsingenjör Susanna Almqvist föredrar ärendet. 

Justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2020-12-07 
Handläggare: Susanna Almqvist 

Dnr: KS 000902/2020 - 200 

Tjänsteskrivelse 
1 (2) 

Till : Kommunstyrelsen 

Uppskov med ansökan om bygglov, exploateringsavtal med option för 
Sunnan 10 m.fl. 

Förslag till beslut 

Medge Båstad Sunnan Fastighets AB uppskov om 6 månader avseende skyldighet att söka 
bygglov,§ 7.1 i exploateringsavtal med option för Sunnan 10 m.fl., innebärande att exploatören 
istället för den 21januari2021 ska ha inkommit med ansökan om bygglov senast den 21 juli 
2021. 

Sammanfattning av ärendet 

Företrädare för Båstad Sunnan Fastighets AB har inkommit till teknik och service med en an
sökan om uppskov från skyldigheten att; den 21 januari 2021 ha ansökt om bygglov i enlighet 
med§ 7.1 i upprättat exploateringsavtal med option. 

Behovet av uppskov grundar sig i en pågående förhandling kring överlåtelse av bolaget Båstad 
Sunnan Fastighets AB. Exploatören önskar att tidpunkten för skyldigheten att ansöka om bygg
lov för hyresrätterna flyttas från den 21 januari 2021 till den 21 juli 2021, dvs 6 månader. 
Teknik och service har berett ansökan och formulerat förevarande förslag till beslut med hän
syn till de fördelar som följer med en överlåtelse av Båstad Sunnan Fastighets AB till en aktör 
som har för avsikt att både bebygga området och överta de åtaganden som följer av upprättat 
exploateringsavtal. 

Kommunen och den aktör som slutligen bygger bostäder inom området har ett flertal praktiska 
frågor att hantera i ett utbyggnadsskede och med föreslaget uppskov ges parterna möjlighet att 
synkronisera projekteringen i vissa, kritiska delar, innan ansökan om bygglov görs. 

Bakgrund 
Båstads kommun har ingått exploateringsavtal med option med Båstad Sunnan Fastighets AB 
(556919-3732) i syfte att reglera genomförandet av detaljplanen för Sunnan 10 m.fl. ( KS § 96, 
Dnr KS 000288/2019- 200). 

Exploateringsavtalet har utformats med hänsyn till att exploatören kanske inte själv kommer 
att bebygga marken som de genom option givits rätt att förvärva av kommunen. För att avtalet 
ska vara så flexibelt som möjligt utan att tappa någon ansvarsfråga, är exploatören den part 
som bär samtliga åtaganden som avser genomförande av detaljplanen och möjligheten att 
överföra detta ansvar på en annan part finns inte. Däremot står det exploatören fritt att efter 
att vissa åtaganden infriats vidare överlåta de fastigheter som bolaget förvärvat av kommunen. 

Aktuellt 
Projektering av allmän plats inom aktuellt planområde pågår och upphandling av entreprenad 
är planerad kvartal 1, 2021. 



Konsekvenser av beslut 

Samhälle 
Förevarande förslag till beslut har inga kända konsekvenser för samhället. 

Verksamhet 
Förevarande förslag till beslut är till godo för pågående projektering och kommande 
upphandling. 

Ekonomi 
Förevarande förslag till beslut medför inga ekonomiska konsekvenser. 

Teknik och service 
Susanna Almqvist, exploateringsingenjör 

Beslutet ska expedieras till: 
Båstad Sunnan Fastighets AB, Fredrik Broville. 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Inkommande ansökan om uppskov, mail. 

2 (2) 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

2021-01-12 

KS § 6 DnrKS000814/2020-907 

Bidragsansökan från Grevie GIK till padelhall 

Kommunstyrelsen beslutar: 

Ärendet återremitteras. Förvaltningen får i uppdrag att vidare utreda 
konsekvenserna av att dels frångå kommunfullmäktiges beslut samt 
redogöra för nuvarande taxesystem och kostnadsnivåer. 

9 av 21 

Beskrivning av ärendet Grevie GIK inkom 6 november med en ansöka om bidrag till VA
anläggningsavgiften till deras nybyggnation av en inomhushall för padelspel. 
Grevie GIK vill lyfta att man anser att taxa inte ska beräknas att motsvara 7 
lägenheten när de har anslutit två toaletter och är ansluten på dagvatten
ledningen. Man lyfter fram att man inte har omklädningsrum eller duschrum 
samt att man tycker en rimlig anslutningsavgift hade varit ca 80 tkr vilket 
ungefärligt skulle motsvara anslutningsavgifter för två lägenheter. 

Underlag till beslutet Tjänsteskrivelse från ekonomichefElisabet Edner 2020-12-09, med tillhörande 
bilaga. 

Förvaltningens och 
arbetsutskottets förslag Avslå Grevie GIK:s bidragsansökan till anläggningsavgift för padelhall. 

Föredragande Ekonomichef Elisabet Edner föredrar ärendet. 

Yrkanden Bo Wendt (BP) och Inge Henriksson (BP): Bjärepartiet anser att Grevie GIK ska 
beviljas ett bidrag på 197 000 kr så att deras avgift för anläggningsavgift blir 80 
000 kr. Föreningen har som vi förstår byggt en padelhall på drygt 1 000 kvm 
med endast två WC och inget kök eller pentry. Anläggningen har klassats i 
samma grupp som butiker, hotell, industri, sporthall där varje påbörjad yta 

Proposition 

på 150 kvm BTA räknas som en lägenhet. På så sätt räknas anläggningen 
som sju lägenheter vilket är helt orimligt utifrån belastningssynpunkt. 
Anläggningsavgiften måste därför sänkas, lämpligen med ett 
bidrag från VA-kollektivets konto för anläggningsavgifter. 

Kerstin Gustafsson (M) : Bifall till arbetsutskottets förslag. 

Uno Johansson (C), Johan Olsson Swanstein (M), Birgitte Dahlin (L), Ingela 
Stefansson (S) och Gösta Sandgren (M): Återremiss för att vidare utreda 
konsekvenserna av att dels frångå kommunfullmäktiges beslut samt redogöra 
för nuvarande taxesystem och kostnadsnivåer. I andra hand yrkar 
Uno Johansson (C) bifall till Bo Wendts m fl förslag. 

Ordförande ställer proposition på huruvida kommunstyrelsen ska 
återremittera ärendet eller avgöra ärendet idag och finner att ärendet 
ska återremitteras. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



lill BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

Beskrivning av ärendet 

Underlag till beslutet 

Förvaltningens och 
arbetsutskottets förslag 

Föredragande 

Yrkanden 

Proposition 

2021-01-12 10 av 21 

KS§ 7 Dnr KS 000668/2020 - 905 

Begäran från Torekov Båtsällskap (TBSS) om minskning 
av arrendeavgift 

Kommunstyrelsen beslutar: 

Kommunstyrelsen avslår Torekov Båtsällskap äskande om minskning 
av arrendeavgift. 

Torekov Båtsällskap (TBSS) har inkommit med skrivelse 2020-09-17 där man 
ansöker om tillfällig sänkning av arrendeavgiften för TBSS till Båstads kommun. 
TBSS hänvisar till minskade intäkter, motsvarande 144 tkr, för minskat antal 
gästande båtar under sommaren 2020 kopplat till pandemin. TBSS äskar att få 
sänkt arrendeavgift med motsvarande belopp på 144 tkr för att kunna fortsätta 
utveckla och driva hamnen på ett önskvärt sätt. 

Tjänsteskrivelse från ekonomichef Elisabet Edner 2020-12-09, med tillhörande 
bilaga. 

Kommunstyrelsen avslår Torekov Båtsällskap äskande om minskning 
av arrendeavgift. 

Ekonomichef Elisabet Edner föredrar ärendet. 

Birgitte Dahlin (L) och Ingela Stefansson (S): Bifall till arbetsutskottets förslag. 

Ebba Krumlinde (C): Bifall med följande tillägg: Skicka med en upplysning 
om att man kan ansöka om statligt stöd. 

Ordföranden ställer proposition på yrkandena ovan och finner att 
kommunstyrelsen bifallit arbetsutskottets förslag. 

Justerandes si naturer 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2020-12-09 
Handläggare: Elisabet Edner 

Dnr: KS 000668/2020 - 905 

Tjänsteskrivelse 
1 (1) 

Till: Kommunstyrelsen 

Begäran från Torekov Båtsällskap (TBSS) om minskning av arrendeav
gift 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen avslår Torekov Båtsällskap äskande om minskning av arrendeavgift. 

Sammanfattning av ärendet 

Torekov Båtsällskap (TBSS) har inkommit med skrivelse 2020-09-17 där man ansöker om till
fällig sänkning av arrendeavgiften för TBSS till Båstads kommun. TBSS hänvisar till minskade 
intäkter, motsvarande 144 tkr, för minskat antal gästande båtar under sommaren 2020 kopp
lat till pandemin. TBSS äskar att få sänkt arrendeavgift med motsvarande belopp på 144 tkr för 
att kunna fortsätta utveckla och driva hamnen på ett önskvärt sätt. 

Bakgrund 
Klicka här för att ange text. 

Aktuellt 
Den pågående pandemin har haft en negativ påverkan på många föreningars och företags verk
samheter. Likställighetsprincipen reglerad i kommunallagen säger att "Kommuner och region
er ska behandla sina medlemmar lika, om det inte finns sakliga skäl för något annat." Under
tecknad anser inte att det föreligger sakligt skäl att frångå likställighetsprincipen, eftersom 
stora delar av samhällets verksamheter är påverkade av pandemin. 

Elisabet Edner 
Ekonomichef 

Beslutet ska expedieras till: 
Ekonomiavdelningen 
Torekovs Båtsällskap 
Torekovs hamns företagarförening 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Inkommen begäran om äskande av medel för minskade intäkter Torekov hamn 



IJlJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Samma nträdesdatu m Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

Beskrivning av ärendet 

Underlag till beslutet 

Förvaltningens och 
socialutskottets förslag 

Föredragande 

Yrkande 

2021-01-12 11av21 

KS § 8 Dnr KS 000892/2020 - 700 

Intern kontrollplan för kommunstyrelsens socialutskott 2021 

Kommunstyrelsen beslutar: 

Godkänna förvaltningens förslag till intern kontrollplan för individ
och familjeomsorgen. 

En intern kontrollplan för verksamheterna inom kommunstyrelsens 
ansvarsområde ska upprättas och beslutas av nämnden varje år. Förvaltningen 
har tagit fram ett förslag på intern kontrollplan för 2021. I reglementet för 
intern kontroll stadgas att kommunstyrelsen har det yttersta ansvaret för den 
interna kontrollen inom sina respektive verksamheter. Sociala utskottet 
bereder ärendet och skickar det sedan vidare till kommunstyrelsen att för 
kommande år anta en intern kontrollplan för verksamheterna. Förvaltningen 
föreslår en intern kontrollplan för individ- och familjeomsorgens 
ansvarsområde för 2021. Kontrollpunkter rör återsökta av statsbidrag, 
uppföljning av kostnader för placeringar av vuxna och barn. 

Tjänsteskrivelse från IoF-chef Lena Täringskog 2020-12-07, med tillhörande 
bilaga. Förslag till intern kontrollplan från Samverkan för Bjäre. 

Godkänna förvaltningens förslag till intern kontrollplan för individ
och familjeomsorgen. 

IoF-chef Lena Täringskog föredrar ärendet. 

Gösta Sandgren (M) och Birgitte Dahlin (L): Bifall till socialutskottets förslag. 

Justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2020-12-07 

Handläggare: Lena Täringskog 

Dnr: KS 000892/2020-700 

Tjänsteskrivelse 

Till: Kommunstyrelsens sociala utskott 

Intern kontrollplan 2021 för kommunstyrelsens sociala utskott 

Förslag till beslut 

1 (1) 

Att godkänna förslaget till intern kontrollplan för individ- och familjeomsorgen och skicka det 
vidare för beslut i kommunstyrelsen. 

Sammanfattning av ärendet 
En intern kontrollplan för verksamheterna inom kommunstyrelsens ansvarsområde ska upp
rättas och beslutas av nämnden varje år. Förvaltningen har tagit fram ett förslag på intern kon
trollplan för 2021. 

Bakgrund 
I reglementet för intern kontroll stadgas att kommunstyrelsen har det yttersta ansvaret för den 
interna kontrollen inom sina respektive verksamheter. Sociala utskottet bereder ärendet och 
skickar det sedan vidare till kommunstyrelsen att för kommande år anta en intern kontroll
plan för verksamheterna. 

Aktuellt 
Förvaltningen föreslår en intern kontrollplan för individ och familjeomsorgens ansvarsområde 
för 2021. Kontrollpunkter rör återsökta av statsbidrag, uppföljning av kostnader för place
ringar av vuxna och barn, handläggningstider samt kontroll av utbetalningar och rutiner inom 
ekonomiskt bistånd. 

Beslutet ska expedieras till: 
Verksamhetsområdeschef 
IFO-chef 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Plan för Intern kontrollplan för kommunstyrelsen 2021, del av som rör individ och familje
omsorg 

Samråd har skett med: Sociala utskottets presidium 



Vård och omsorg loF 

Varje Vid ekonomi-
K=3 

Statsbidragen utgör en viktig del av 
Vård och omsorg Återsök statsbidrag loF-chef ChefloF S=3 Statsbidragen utgör en viktig del av IoF:s budget 

tertial uppföljning 
Risk=9 

JoF:s budget 

Varje Vid ekonomi- K=4S= 2 
Placeringsstatistiken är en viktig del att Placeringsstatistiken är en viktig del att följa i 

Vård och omsorg Placeringar JoF-chef 
tertial uppföljning 

ChefloF 
Risk=12 

följa i förhållande till det förebyggande förhållande till det förebyggande arbetet som ska få ett 
arbetet som ska få ett tydligare fokus tydligare fokus 

En gång K=4S=4 
Handläggningstiden är en viktig 

Handläggningstiden är en viktig parameter över kvalitet i Vård och omsorg Handläggningstider IoF-chef Via Procapita Chef JoF parameter över kvalitet i 
per år Risk=16 

myndighetsutövning 
myndighetsutövning 

Kontroll av att det är rätt 
belopp som betalas ut, 

Chef för K=4 Säkerställa att handläggarna gör 
Ekonomiskt uppfyller mottagaren rätt Handläggare i 

2 ggr/år 
Stickprov minst 5 

individ S=S likvärdiga bedömningar och att det inte 
Säkerställa att handläggarna gör likvärdiga bedömningar 

bistånd kriterier, går kontot till rätt grupp ärenden 
och familj Risk=20 finns brister i nuvarande rutiner 

och att det inte finns brister i nuvarande rutiner 
person samt två attester för 
utbetalning 

Ekonomiskt 
Handläggare i 

bistånd/försörjnin Kontroll att avtal finns om Chef för K=4 Säkerställa att handläggarna gör 
gsstöd - tillfälligt återbetalning och rutin för 

grupp i 
2 ggr/år 

Stickprov minst 5 
individ S=S likvärdiga bedömningar och att det inte 

Säkerställa att handläggarna gör likvärdiga bedömningar 
samråd med ärenden och att det inte finns brister i nuvarande ruti ner 

stöd som ska återbetalningen 
ekonom 

och familj Risk=20 finns briste r i nuvarande rutiner 
återbetalas 

, .-, 

;f ~ 



lill BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

Beskrivning av ärendet 

Underlag till beslutet 

Förvaltningens och 
arbetsutskottets förslag 

Föredragande 

Notering 

2021-01-12 

KS § 9 Dnr KS 000898/2020 - 900 

Intern kontrollplan för kommunstyrelsen 2021 

Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Förslag till intern kontrollplan 2021 för verksamheter under 
kommunstyrelsens ansvar godkänns. 

2. Fem punkter från beslutet om intern kontrollplan för individ- och 
familjeomsorgen (KS § 8 2021) läggs härmed till kommunstyrelsens 
interna kontrollplan för 2021. 

12 av 21 

I förslaget till nytt reglemente för intern kontroll från och med 2015-01-01 
stadgas att respektive nämnd och styrelse har det yttersta ansvaret för den 
interna kontrollen inom sina respektive verksamheter. Kommunstyrelsen har 
därför att varje år anta en kontrollplan för verksamheten inom sitt 
ansvarsområde för det kommande året. Förvaltningen har utarbetat ett förslag 
till en intern kontrollplan för kommunstyrelsens ansvarsområde för 2021. 
Varje verksamhetsområde har fått i uppdrag att se över och göra uppdateringar 
av kontrollmoment för den verksamhet som faller under kommunstyrelsens 
ansvarsområde. Kommunstyrelsens plan för intern kontrollen 2021 är 
upprättat i enlighet med förslaget till tillämpningsanvisningar för intern 
kontroll. 

Tjänsteskrivelse från ekonomichefElisabet Edner 2020-12-09, med tillhörande 
bilaga. 

Förslag till intern kontrollplan 2021 för verksamheter under 
kommunstyrelsens ansvar godkänns. 

Ekonomichef Elisabet Edner föredrar ärendet. 

Fem punkter från beslutet om intern kontrollplan för individ- och 
familjeomsorgen (KS § 8 2021) läggs härmed till kommunstyrelsens 
interna kontrollplan för 2021. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2020-12-10 
Handläggare: Elisabet Edner 

Dnr: KS 000898/2020 - 900 

Tjänsteskrivelse 

Till : Kommunstyrelsen 

Förslag till intern kontrollplan för kommunstyrelsen 2021 

Förslag till beslut 

1 (1) 

Förslag till intern kontrollplan 2021 för verksamheter under kommunstyrelsens ansvar god
känns. 

Sammanfattning av ärendet 

I förslaget till nytt reglementet för intern kontroll från och med 2015-01-01 stadgas att respek
tive nämnd och styrelse har det yttersta ansvaret för den interna kontrollen inom sina respek
tive verksamheter. Kommunstyrelsen har därför att varje år anta en kontrollplan för verksam
heten inom sitt ansvarsområde för det kommande året. 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till en intern kontrollplan för kommunstyrelsens an
svarsområde för 2021. Varje verksamhetsområde har fått i uppdrag att se över och göra upp
dateringar av kontrollmoment för den verksamhet som faller under kommunstyrelsens an
svarsområde. 

Kommunstyrelsens plan för intern kontrollen 2021 är upprättat i enlighet med förslaget till 
tillämpningsanvisningar för intern kontroll. 

Kommunledningskontoret 
Elisabet Edner, ekonomichef 

Beslutet ska expedieras till: 
Samtliga verksamhetsområdeschefer inom kommunstyrelsens ansvarsområde, 
kommunrevisionen, Ekonomiavdelningen, Kansliet, IT-avdelningen., Upphandlingsavdelning
en, HR avdelningen. 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Förslag till intern kontrollplan för 2021 för kommunstyrelsen. 



1 

Sida 1 

Intern kontrollplan 2021 för kommunstyrelsen i Båstads kommun 
Rutin/ System Kontrollmoment Kontrollansvar 

Kommunledning 

Kontroll av att ingångna 
A vtalstrohet Upphandlare 

avtal följs 

Bildning och 
arbete 

Kontrollera att samtliga 
Chef för 

bidrag inkommer från 
arbetsmarknadsenhe 

Bidragsanställningar AF AF och att signal går ut 
ten och admin för 

till ansvarig när bidrag 
AME 

avslutas. 
Teknik och 
service 

Kontroll att fördelning 
Rutiner vid avrop av av uppdrag sker enligt 

Fastighets-
ramavtal för bygg- och avtal med 50% till ettan, 

fritidshandläggare 
markservice arbeten 40% till tvåan och 10% 

till trean 

Samhällsbyggnad 

Rutin för fakturering av Kontroll av att Administratör och 
plan- och kartavgifter fakturering skett handläggare 

Frekvens !Metod 

Stickprovskontroller 
av tre olika verk-

2 ggr/år samheter. 
Hypergene/Proceedo 
/Inyett 

2 ggr per 
Kontrollera att 

år 
samtliga bidrag 
inkommit 

Uppföljning av 
1 ggr/år fördelning av 

genomförda uppdrag 

Stickprov på 2 st 
1 ggr/år 

ärenden 

Rapportering 
till 

Upphandlingschef 
/ekonomichef 

Ansvarig ekonom 

Verksamhets-
områdeschef 

Verksamhets-
områdeschef 

Risk
an alvs 

K=4 
S=S 
Risk=20 

K=4 
S=3 
Risk=12 

K=4 
S= 3 
Risk= 12 

K=3 
S=4 
Risk=12 

Intern kontrollplan 2021 KS 

Motivering till val av kontrollmoment 

För att vi ska få bra avtal och förutsättningar att locka 
till oss seriösa leverantörer är avtalstrohet AoO därav 
måste vi följa de avtal som finns och göra kontroll av att 
detta sker. !dagsläget är det instrument som vi kan 
använda oss av för att kontrollera detta en kombination 
av Hypergene/Proceedo/ Inyett 

Eftersläpning av bidrag från AF, gör att vi måste ha 
kontroll själva så vi inte missar bidrag. Rutin för hur 
detta ska göras, om någon blir sjuk eller slutar. 

Att förutsättningar i ramavtalen följs med fördelning av 
uppdrag. Kontrollen sker vid uppföljningen per 30 nav 

Fakturering är väsentligt och vi ser ingen anledning att 
utöka eller förändra rutinen 

~~ 

,z!'r~ 
sida 1av2 



Rutin/System Kontrollmoment Kontrollansvar 

Vård och omsorg loF 

Vård och omsorg Placeringar IoF-chef 

Kontroll av att det är 
rätt belopp som betalas 

2 Ekonomiskt bistånd 
ut, uppfyller mottagaren 

Handläggare i grupp 
rätt kriterier, går kontot 
till rätt person samt två 
attester för utbetalning 

Ekonomiskt Kontroll att avtal finns 
bistånd/försörjningsstöd om återbetalning och Handläggare i grupp i 
tillfälligt stöd som ska rutin för samråd med ekonom 

3 

återbetalas återbetalningen 

Sida2 

Frekvens !Metod 

Varje Vid ekonomi-
tertial uppföljning 

2 ggr/år 
Stickprov minst 5 
ärenden 

Stickprov minst 5 
2 ggr/år 

ärenden 

Rapportering 
till 

ChefloF 

Chef för individ 
och familj 

Chef för individ 
och familj 

Risk
analvs 

K=4 
S=3 
Risk=12 

K=4 
S=S 
Risk=20 

K=4 
S=S 
Risk=20 

Intern kontrollplan 2021 KS 

Motivering till val av kontrollmoment 

Placeringsstatistiken är en viktig del att följa i 
förhållande till det förebyggande arbetet som ska få ett 
tydligare fokus 

Säkerställa att handläggarna gör likvärdiga 
bedömningar och att det inte finns brister i nuvarande 
rutiner 

Säkerställa att handläggarna gör likvärdiga 
bedömningar och att det inte finns brister i nuvarande 
rutiner 

# 
sida 2 av 2 



rru BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

2021-01-12 13 av 21 

KS§ 10 Dnr KS 000456/2020 - 412 

Ändring av aktieägaravtal avseende Ängelholm Helsingborgs 
flygplats Holding AB 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta: 

1. Godkänna överlåtelse av 488 av totalt 995 aktier i Ängelholm Helsingborgs 
flygplats Holding AB från Båstads kommun till Båstad Turism och 
Näringsliv. 

2. Godkänna nytt aktieägaravtal rörande Ängelholm Helsingborgs flygplats 
Holding AB som ingås mellan bolagets samtliga åtta delägare, att gälla från 
och med den 1mars2021. 

3. Det tidigare ingångna aktieägaravtalet rörande Ängelholm Helsingborgs 
flygplats Holding AB ska upphöra att gälla från och med den 1 mars 2021. 

Beskrivning av ärendet Den 26 augusti 2020 fattade kommunfullmäktige i Båstad beslut om köp av 
andel i ägarbolag och tillträde till aktieägaravtal m.m. avseende Ängelholm 
Helsingborg Airport. Som en del i detta beslut har ett aktieägaravtal ingåtts av 
kommunerna Helsingborg, Ängelholm, Höganäs, Klippan, Bjuv, Perstorp och 
Båstad. Avtalet reglerar kommunernas ägande av ägarbolaget Ängelholm 
Helsingborgs flygplats Holding AB och deras inbördes förhållande samt deras 
gemensamma styrning av ägarbolaget och indirekt flygplatsbolaget Ängelholms 
Flygplats AB. Båstad kommun avser att överlåta 488 av sina 995 aktier i 
Ängelholm Helsingborgs flygplats Holding AB till Båstad Turism och Näringsliv 
som då skulle bli en åttonde delägare. För att detta ska kunna ske behöver 
överlåtelsen av aktierna godkännas av samtliga delägande kommuner, och ett 
nytt aktieägaravtal upprättas som ska ersätta det tidigare. 

Underlag till beslutet Tjänsteskrivelse från kommundirektör Charlotte Rosenlund Sjövall 
2020-12-03, med tillhörande bilaga. 

Förvaltningens förslag 1. Godkänna överlåtelse av 488 av totalt 995 aktier i Ängelholm Helsingborgs 
flygplats Holding AB från Båstads kommun till Båstad Turism och Näringsliv. 
2. Godkänna nytt aktieägaravtal rörande Ängelholm Helsingborgs flygplats 
Holding AB som ingås mellan bolagets samtliga åtta delägare, att gälla från och 
med den 1 mars 2021. 
3. Det tidigare ingångna aktieägaravtalet rörande Ängelholm Helsingborgs 
flygplats Holding AB ska upphöra att gälla från och med den 1 mars 2021. 

Forts. på nästa sida. 

justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



lill BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-01-12 

Föredragande Kommundirektör Charlotte Rosenlund Sjövall och kommunstyrelsens 
ordförande Johan Olsson Swanstein (M) föredrar ärendet. 

Sida 

14 av 21 

Yrkande Birgitte Dahlin (L) och Gösta Sandgren (M): Bifall till förvaltningens förslag. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



rn:l BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 15 av 21 

KS § 11 Dnr KS 000926/2020 - 900 

Kommunstyrelsens beslutslogg 

Beslut Kommunstyrelsen beslutar: 

Beslutsloggen för januari 2021 godkänns. 

Beskrivning av ärendet För att säkerställa verkställigheten av beslut fattade av kommunstyrelsen 
finns det en rutin för uppföljning, en beslutslogg. Vid varje kommunstyrelse
sammanträde bifogas en förteckning över de fattade beslut som ska verkställas, 
återrapporteras eller som remitterats för beredning. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



IJ-iJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 16 av 21 

KS§ 12 Dnr KS 000880/2019 - 900 

Delgivningar 

Beslut Kommunstyrelsen beslutar: 

Delgivningarna redovisas och läggs till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet Inkomna delgivningar: 

a). Protokoll från ekonomiska och tekniska delegationen i NSRAB 2020-10-14. 

b). Protokoll från styrelsemöte nr. 6. Vera Park Circularity AB 2020-10-15. 

c) . Protokoll från styrelsemöte nr. 7. NSRAB 2020-10-15. 

d) . Ekonomirapport januari-november 2020 för Båstads kommun. 

e). Protokoll nr. 7 2020 - Styrelsen för Båstadhem AB. 

f). Protokollsutdrag från myndighetsnämnden 2020-12-10 - Svar på 
länsstyrelsens rapport - Uppföljning och utvärdering av Båstads 
kommuns operativa tillsyn enligt miljöbalken. 

g). Protokollsutdrag från myndighetsnämnden 2020-12-10 
- Ekonomiuppföljning för myndighetsnämnden januari-november 2020. 

h). Protokollsutdrag från vård- och omsorgsnämnden 2020-12-14- Ekonomisk 
månadsuppföljning januari-november 2020 samt utökat uppföljningsnyckeltal. 

i). Verksamhetsplan för Nämnden för Överförmyndare i samverkan 2021-2023 
med internkontrollplan och internbudget. 

i). Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2020-12-16 - Översyn av 
den politiska organisationen i Båstads kommun. 

k). Minnesanteckningar från Tillväxtrådet 2020-12-18. 

Forts. på nästa sida. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



LllJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 

1). Meddelande från styrelsen i SKR - Överenskommelse mellan staten och 
SKR inom området psykisk hälsa och suicidprevention 2021-2022. 

17 av 21 

m). Meddelande från styrelsen i SKR - Överenskommelse mellan staten och 
SKR om Välfärdsteknik med de äldre i fokus 2021. 

n). Meddelande från Leader nordvästra Skåne med Öresund angående 
landsbygdsutveckling. 

o). Väckt ärende från utbildningsnämnden 2020-12-15 - Säkerställande 
av delegationsordning för personalärenden vid myndighetsutövning. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



rJiJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 

KS § 13 Dnr KS 000887 /2019 - 900 

Anmälda delegationsbeslut 

Beslut Kommunstyrelsen beslutar: 

Delegationsbesluten redovisas och läggs till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet Anmälda delegationsbeslut: 

· Delegationsbeslut - HR-avdelningen 2020-12-10. 

usterandes si naturer 

Sida 

18 av 21 

Utdra sbes rkande 



l}lJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsen 2021-01-12 

KS § 14 Dnr KS 000026/2021- 500 

Väckt ärende - Översyn av VA-taxan för verksamheter 

Beslut Kommunstyrelsen beslutar: 

Ärendet får väckas och skickas till förvaltningen för beredning. 

Beskrivning av ärendet Johan Olsson Swanstein (M) väcker ett nytt ärende på sammanträdet 
angående översyn av VA-taxan för verksamheter. 

Sida 

19 av 21 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



IJil BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Beslut 

2021-01-12 

KS § 15 DnrKSOOOBBB/2020-700 

Ansökan om vårdnadsöverflytt enligt 6 kap 8 § 
Föräldrabalken (FB) 

Kommunstyrelsen beslutar: 

20 av 21 

1. Att hos Helsingborgs Tingsrätt väcka talan med stöd av 6 kap 8 § 
Föräldrabalken (FB) med yrkande om att den rättsliga vårdnaden avseende 

  (  överflyttas från barnets  
  (  till (  

och   ( , samt 

2. Att befullmäktiga enhetschef Magnus Andersson på barnenheten att 
föra nämndens talan i målet. 

Beskrivning av ärendet Gällande:  

Underlag till beslutet 

  är sedan 2012-01-21 placerad hos familjehemmet
 och  med stöd av SoL (Socialtjänstlagen 

(2001:456)). Socialnämnden ska överväga om det finns skäl för ansökan om 
vårdnadsöverflytt enligt 6 kap 8 § Föräldrabalken om ett barn stadigvarande 
vårdats och fostrats i ett annat enskilt hem än föräldrahemmet och att det 
uppenbart att det är bäst för barnet att det rådande förhållandet får bestå. 
Detta övervägande ska ske tre år efter påbörjad placering enligt 6 kap 8 § SoL. 
Utredning om vårdnadsöverflytt enligt föräldrabalken påbörjades 2020-08-27. 

Socialtjänstens samlade bedömning är att familjehemmet  
 och  tillgodoser   behov på ett 

tillfredsställande sätt och att denna placering kommer att bestå under en lång 
tid framöver. En återförening mellan   och   

  där båda bor stadigvarande tillsammans bedöms inte vara 
möjlig inom den närmaste tiden. 

Eftersom  har sin trygghet och känslomässiga förankring hos 
familjehemmet rekommenderas att en överflyttning av vårdnaden från  

 till familjehemmet  och   ska ske 
oavsett att det finns ett samtycke från  för en fortsatt placering. 

Tjänsteskrivelse från socialsekreterare Taina Visandius, daterad 2020-12-01, 
med tillhörande bilaga. 

Forts. på nästa sida. 

justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



[fiJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 

Föredragande 

Förvaltningens och 
socialutskottets förslag 

2021-01-12 21av21 

Socialsekreterare Taina Visandius föredrar ärendet. 

1. Att hos Helsingborgs Tingsrätt väcka talan med stöd av 6 kap 8 § 
Föräldrabalken (FB) med yrkande om att den rättsliga vårdnaden avseende 

  ( ) överflyttas från barnets  
  (  till (  

och   ( ), samt 

2. Att befullmäktiga enhetschef Magnus Andersson på barnenheten att 
föra nämndens talan i målet. 

justerandes si naturer Utdra sbes rkande 




